

شركة مساهمة عامة قطرية براس مال قدره -/281,441,000 ريال قطري مدفوع بالكامل

## تعميم صحفي صادر من المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع. ق.) بتاريخ 24 فبراير 2025

المجموعة للرعاية الطبية تحقق صافي أرياح 60,056,920 ريال قطري بنهاية العام 2024 ويقر المجلس رفع توصية للجمعية العامة العادية لتوزيع أرباح بنسبة 19.80 ٪ نقداً من القيمة الإسمية للسهم، أي بواقع 0.198 ريال قطري لكل سهم

إجتمع مجلس إدارة المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق.) ظهر يوم الاثنين الموافق 24 فبراير 2025 بعد جلسة تداول بورصة قطر برئاسة سعادة الشيخ/عبدالله بن ثاني بن عبدالله آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة ؛ وناقش البيانات المالية للشركة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024 مع تقرير مدقق الحسابات الخارجي المستقل؛ وصادق عليها.

وأعلن مجلس إدارة الشركة أن صافي الأرباح للشركة منذ بداية السنة وحتى نهاية 2024 قد بلغت 60,056,920 ريال قطري؛ وانعكس ذلك على العائد على الأسهم حيث بلغ 0.21 ريال قطري لكل سهم؛ وبناء على ما تقدم ناقش المجلس رفع توصية للجمعية العامة العادية التي ستعقد بمشيئة الله تعالى في إبريل 2025 لتوزيع أرباح بنسبة 19.80 ٪ نقداً من القيمة الإسمية للسهم، أي بواقع 0.198 ريال قطري لكل سهم.

و الجدير بالذكر أن صافح الربح من العمليات المستمرة (بدون الأثر المترتب من إغلاق فرع الوكرة) قد بلغ 94,152,828 ريال قطري مقارنة بـ 76,231,007 ريال قطري في العام الماضي؛ أي بنمو قدره 23.5٪ مما يعكس التحسن في الأداء بشكل ملحوظ خلال الفترة.

وتحققت هذه الأرباح بالرغم من قيام الشركة بإطفاء الخسائر المترتبة عن تعليق الخدمات وإغلاق فرع عيادات الوكرة ووحدة الحالات المستعجلة؛ الأمر الذي أدى إلى تحسين الأداء بشكل إيجابي خلال العام حيث تمكنا من تعويض معظم الخسائر المترتبة على إغلاق الفرع في نهاية العام.

وأوضح سعادة الشيخ/ عبدالله بن ثاني بن عبدالله آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة ، بأن هذا النمو يعد إنجاز غير مسبوق بفضل جهود مجلس الإدارة وجهود الإدارة التنفيذية وجميع الموظفين. وأنه كان لاستراتيجية الشركة الدور الفعال في تحقيق هذا الأداء من حيث زيادة السعة والمقدرة الاستيعابية للمستشفى الأهلي من حيث المنشآت والكادر الطبي وتحديث الأجهزة وتطوير الخدمات رأسيا وعموديا من حيث الكم والنوعية ناهيك عن دور طرح حزم تسويقية جديدة تنافسية في ضوء المتغيرات المستمرة في سوق موفري الخدمة من جهة؛ ومن جهة ثانية تقليص النفقات وتنويع مصادر التوريد للمستشفى الأهلي. خلال العام 2024 استمر المستشفى الأهلي وبحمد الله بكسب ثقة المراجعين وأكد ذلك أهم مؤشر على ثبات خدمات المستشفى وتنوعها وتوسعها وهو زيادة أعداد المراجعين و الخدمات الطبية المقدمة للزوار سواء كانو في العيادات الخارجية أو مرضى داخليين.

Ahmed Bin Ali Street, Wadi Al Sail / Tel. : 44898804 - 44898805 Fax : 44898803 / C.R. No.18895 / P.O.Box : 6401 Doha - Qatar شارع أحمد بن علي - وادي السيل / هاتف : ٤٨٩٨٨٠٥ - ٤٤٨٩٨٨٠٥ فاكس ٣٨٨٩٨٨٤٣ / سجل تجاري ١٨٩٥ / ص.ب : ١٦٤١ المدوحة - قطر أضاف السيد/ خالد العمادي -الرئيس التنفيذي لشركة المجموعة للرعاية الطبية بان الشركة تعتزم الشركة خلال العام 2025 متابعة تطبيق الخطط الاستراتيجية للتوسع والنمو واستقطاب شريحة اوسع من المراجعين كما نخطط للتنسيق مع مكاتب العلاج السياحي من بعض الدول التي ابدت اهتماما خاصة بدولة قطر كأحد الوجهات للسياحة العلاجية وبالأخص بمرافق المستشفى الأهلي وخدماته في ضوء طبيعة المشاريع التوسعية والتي تصب في دعم مبادرات تبادل الخدمات العلاجية.

ومن جانب آخر أضاف السيد جمال حماد، نائب الرئيس التنفيذي للمستشفى الأهلي والمجموعة للرعاية الطبية أن الشركة ستقوم خلال هذا العام بإعادة توزيع وتخصيص بعض العيادات في ضوء الانتهاء من وتسليم بعض المشاريع التي كانت قيد التنفيذ كما يتوقع طرح مناقصة جديدة للمرحلة الثانية لتوسعة قسم الطواريء والعيادة النسائية.

وتجدر الإشارة إلى أن المستشفى الأهلي قد قام خلال العام الماضي كذلك بإطلاق أول مبادرة من نوعها في القطاع الصحي الخاص في الشرق الأوسط قاطبة؛ وهي مبادرة منح جائزة المستشفى الأهلي لرواد الطب العرب إعترافا وتكريما لأعلام الطب العرب الذين لهم الأثر في تطوير الخدمات الطبية ولهم مساعي جليلة في حماية الإنسانية عبر حياتهم المهنية والعملية. وهذه المبادرة في نسختها الأولى وضعت اسم المستشفى الأهلي كأول مؤسسة خاصة تمنح هكذا جائزة، واستلمت الشركة العديد من الاهتمامات من مختلف الدول والأشخاص وقامت بتغطية الحدث العديد من المجلات ومنصات التواصل الاجتماعية.

- - - نهاية التعميم - - -



## Press Release Issued by Medicare Group(Q.S.C.) February 24, 2025

Medicare Group(Q.S.C.) achieves Net Profits of QR60,056,920 by the End of 2024

The Board of Directors recommends distributing dividends of 19.80% in cash from the nominal value of the share, equivalent to QR 0.198 per share

The Board of Directors of the Medicare Group(Q.S.C.) met on Monday, February 24, 2025, after the Qatar Stock Exchange trading session, chaired by His Excellency Sheikh Abdullah Bin Thani Bin Abdullah Al Thani — Chairman of the Board; they discussed the financial statements for the year ending December 31, 2024, along with the independent external auditor's report, and approved them.

The Board announced that the company's net profits from the beginning of the year until the end of 2024 reached QR60,056,920; this reflected positively on the earnings per share, which amounted to QR0.21 per share. Based on this, the Board discussed raising a recommendation to the General Assembly, which will be held, God willing, in April 2025, to distribute dividends of 19.80% in cash from the nominal value of the share, equivalent to QR0.198 per share.

It is noteworthy that the net profit from continuing operations (excluding the impact of closing the Al-Wakrah branch) reached QR94,152,828 compared to QR76,231,007 last year, reflecting a growth of 23.5%, indicating a significant improvement in performance during the period. These profits were achieved despite the company incurring losses due to the suspension of services and the closure of the Al-Wakrah Clinics and Emergency Unit; this led to a positive improvement in performance over the year, as we managed to compensate for most of the losses incurred from the branch closure by the end of the year.

H. E. Sheikh Abdullah Bin Thani Bin Abdullah Al-Thani — Chairman of the Board, stated that this growth represents an unprecedented achievement thanks to the efforts of the Board of Directors, the executive management, and all employees. The company's strategy played a vital role in achieving this performance in terms of increasing capacity and the capability of the Al-Ahli Hospital regarding facilities and medical staff, updating equipment, and developing services both vertically and horizontally in terms of quantity and quality. Moreover, launching new competitive marketing packages in light of the ongoing changes in the service provider market and, on the other hand, reducing expenses and diversifying supply sources for Al-Ahli Hospital.

Throughout 2024, Al-Ahli Hospital continued to gain the trust of Guests, which was confirmed by the significant indicator of the stability, diversity, and expansion of the hospital's services, reflected in the increase in the number of Guests and the medical services provided to visitors, whether in outpatient clinics or as inpatients.

Mr. Khalid Al-Emadi, CEO of the Medicare Group(Q.S.C.), added that the company intends to continue implementing strategic plans for expansion and growth in 2025, targeting a wider segment of Guests. We also plan to coordinate with medical tourism offices from some countries that have shown interest in Qatar as a medical tourism destination, especially with Al-Ahli Hospital's facilities and services in light of the nature of expansion projects that support initiatives for exchanging medical services.

On another note, Mr. Jamal Hammad, Deputy CEO of Al-Ahli Hospital and Medicare Group(Q.S.C.), mentioned that the company will undertake the redistribution and allocation of certain clinics this year, following the completion and delivery of some projects that were underway. A new tender for the second phase of expanding the emergency department and the women's clinic is also expected to be launched.

It is worth mentioning that Al-Ahli Hospital also launched last year the first initiative of its kind in the private healthcare sector across the Middle East; namely, the Al-Ahli Hospital Award for Arab Pioneers in Medicine, in recognition and appreciation of Arab medical figures who have significantly contributed to the development of medical services and made noble efforts to protect humanity throughout their professional and practical lives. This initiative, in its first edition, positioned Al-Ahli Hospital as the first private institution to grant such an award, receiving numerous interests from various countries and individuals, with extensive coverage from various magazines and social media platforms.

--- End of Press Release ---